

DECISION N° 107 /SNI/DG/DOI/DAG/DOI.A/DAG.A/ALM
PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DE L'APPEL D'OFFRES
N°035/AONO/SNI/CIPM/25 DU 22 OCTOBRE 2025 POUR L'EXECUTION DES
SERVICES DE GARDIENNAGE DES PROPRIETES IMMOBILIERES DE LA SNI

LE DIRECTEUR GENERAL DE LA SNI

- VU le Décret n°85/1177 du 28 août 1985 réorganisant la Société Nationale d'Investissement ;
VU le Décret n°2003/251 du 17 septembre 2003 portant Nomination du Directeur Général de la Société Nationale d'Investissement ;
VU le Décret n° 2018/355 du 12 juin 2018 fixant les règles communes aux marchés des entreprises publiques ;
VU le Guide des Procédures de Marchés adopté par Résolution N°772/CA/SNI/18 du 12 Octobre 2018 du Conseil d'Administration de la SNI ;
VU l'Avis d'Appel d'Offres N°035/ANON/SNI/CIPM/25 du 22/10/2025 pour l'exécution des services de gardiennage des propriétés immobilières de la SNI ;
VU la note d'attribution de la CIPM/SNI N°0511/2025/CIPM-SNI/Pdt/Sec du 05/11/2025.

DECIDE

Article 1^{er} : l'entreprise dont le nom suit est déclarée adjudicataire du marché relatif à l'Appel d'Offres N°035/ANON/SNI/CIPM/25 du 22/10/2025 pour l'exécution des services de gardiennage des propriétés immobilières de la SNI. Il s'agit de :

Désignation	Adjudicataire	Montant TTC en FCFA	Délai d'exécution
Exécution des services de gardiennage des propriétés immobilières de la SNI	DAK GARDIENNAGE B.P : 1023 Yaoundé	75 628 350 FCFA	12 mois

Article 2 : La présente décision sera enregistrée et publiée partout où besoin sera.

Ampliations

- ARMP
- P/CIPM-SNI
- Entreprise adjudicataire
- Chrono
- Archives



**DECISION N° 107/SNI/DG/DOI/DAG/DOI.A/DAG.A/ALM
PUBLISHING THE RESULTS OF THE OPEN NATIONAL INVITATION TO
TENDER N° ___/AONO/SNI/CIPM/25 FOR THE CARETAKING OF THE
REAL ESTATE OF THE NATIONAL INVESTMENT CORPORATION (SNI)**

THE GENERAL MANAGER OF SNI

- MINDFUL OF The Decree No. 85/1177 of August 28th 1985 reorganizing the Cameroon National Investment Corporation;
- MINDFUL OF The Decree No. 2003/251 of September 17th 2003 appointing the General Manager of the Cameroon National Investment Corporation;
- MINDFUL OF The Decree No. 2018/355 of June 12th 2018 laying down common rules for public Procurements in public companies;
- MINDFUL OF The Procurement Guide adopted by Resolution N°772/CA/SNI/18 of October 12th 2018 of the Board of Directors of SNI;
- MINDFUL OF The open national invitation to tender n°035/AONO/SNI/CIPM/25 of October 22nd 2025 for the caretaking of the real estate of the National Investment corporation (SNI);
- MINDFUL OF The Tender Board letter N°0511/2025/CIPM-SNI/Pdt/Sec of 05/11/2025.

D E C I D E

Article 1 : The following company is declared the successful tenderer for the open national invitation to tender N°035/AONO/SNI/CIPM/25 of October 22nd 2025 for the caretaking of the real estate of the National Investment corporation (SNI).

Designation	Successful Tenderer	Amount All Taxes Included (ATI)	Completion time
Caretaking of the real estate of the National Investment corporation (SNI)	DAK GARDIENNAGE P O Box : 1023 Yaoundé	75 628 350 CFA F	12 months

Article 2: This decision will be recorded and published wherever needed.

Enlargements

- ARMP
- P/CIPM-SNI
- Successful Tenderer
- Chrono
- Archives

Le Directeur Général
Mme YAOU Aïssalou

